
Junij je mesec velike politične aktivnosti v KS

Odločanju občanov
več časa

Na sestanku predstavnikov krajevnih skupnosti občine Cen-
ter v začetku junija, sklicala ga je občinska konferenca SZDL,
so le-ti opozorili, da bo treba v prihodnje dati občanom več
časa, da bodo lahko resnično zavzeto in odgovorno odločali o
vsels zadevah, ki so zanje velikega pomena. Sestanek je bil skli-
can predvsem zaradj razprav o osnutku občinskega in mestnega
srednjeročnega plana razvoja in priprav na nov samoprispevek.
Orientacijski rok za razprave veleva, naj bi faile opvavljone do
konca junija. saj bodo podpisali dogovor o osnovab občinskega
plana verjetno 29. junija. občinska skupščina pa ga mora spre-
jeti najkasneje do 20. julija.

Roka so Dorej precej napeti,
težava pa je tudi to, kar je
povedal tovariš Klanšek kot
predstavnik skupine, ki pri-
pravlja plan za mesto, namreč
to, da je še nekaj ključnih
ljubljanskih problemov. ki še
niso usklajeni.

Delegat KS, Lukač, je ob tem
vprašal: »Strokovna službg je
imela dva meseca časa, obča-
ni pa ga imajo le do prve na-
slednje seje občinske skupšči-
ne. Kaj lahko pričakujemo na
podlagi takega odnosa do ob-
čanov? Uspeh razprav je od-
visen od usmeritve' in vode-
nja akcije aktivistov KS. Ta-
ko pa ne moremo dati obča-
nom, kar bi morali... Če do
bimo materiale za razpravlja-
nje dva dni pred zborom obča-
nov, je to dokaz slabega od-
nosa do njih! Vprašanje neke-
ga občana, koliko časa smo
mu dali. da razmisli o tem, o

čemer odloča, je vredno raz-
misleka.«

Neusklajenih problemov je
Klanšek našte) toliko, da se
ob tem resnično lahko zami-
slimo. Odprta vprašanja so še
na demografskem področju
glede odseljevanja in prisel.je
vanja, glede stopnje gospodar-
ske rasti. glede stopnjr pro-
duktivnosti, glede stopnje za-
poslovanja.. glede stanovarvj-
ske izgradnje, glede druge fa-
ze cestne izgradnje in glede
področja družbenih dejavnosti.

Pomembnost teh vprašanj je
jasna. kakšne težave pa njibo-
va neusklajenost predstavlja za
predstavnike KS (mnoga so o
tem spregovoriM), je morda še
najbolje povedal predsednik
sveta KS Gradišče Ivo Ber-
nard:

»Dejstvo je, da prihajamo z
mestnim programom k občanu
z zahtevo, da ravna ,Hic Rhodus,

hic salta'. Usklajevali smo pro-
gram na občinski ravni, na-
vzgor pa je bila niti pretrga-
na, tako da mestni plan ni na-
stajal od spodaj... Občani KS
Graddšče na svoja vprašanja v
zvezi s Prešernovo cesto po
dveh lefcih še niso dobili odgo-
vora.«

Ta del sestanka je bil za-
kljiičen z besedami, da so ro-

ki resnično kratki, tako da je |
razumljiva bojazen, da razprav
ne bi mogli poglobiti do te
mere, da bi oboan resnično
uresničil svjo vlogo temeljne-
ga subjekta. Tovariši iz mest-
nih organov so bili pozvani, da
bi se zglasili na zborih obča-
nov in jim poročali o svojem
delu in težavah pri njem. Kljub
omenjeni pomanjkljivosti pa

morajo raaprave uspeti. Po-
znavajoč občanovo zavest od-
govornosti lahko pričakujemo,
da bo dal konstrukMvne pri-
pombe, kd jih bodo vsi organi-
zmi prejeli prek delegacij in
jih v končnem besedilu upo-
števali, kar je tudi namen raz-
prav.
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